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Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 5/2021 

konaného dne 9. 9. 2021 
 
Přítomni: 

1. Josef Komínek 7. Aleš Kratina 

2. Vladimír Malý 8. Milan Mokrý 

3. Jana Nagyová 9. Zdeněk Navrátil (místopředseda) 

4. Jan Mokříš 10. Hana Škodová 

5. Václav Venhauer (předseda) 11. Hana Strnadová (tajemnice) 

6. Petr Piáček  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Josef Jambor 3. Ondřej Tůma 

2. Jan Kerber  

 
Hosté: 

1. Miroslav Houška (náměstek hejtmana) 

2. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

3. Veronika Vošická Buráňová (BESIP) 

4. Jaroslav Soukup (Krajská správa a údržba silnic Vysočiny) 

5. Michal Ferbar (Odbor služby dopravní policie) 
 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Setkání se zástupcem Policie ČR; 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

5. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy; 

6. Diskuze, různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
Václav Venhauer, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu ze zasedání č. 4/2021 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Václav Venhauer provedl kontrolu plnění úkolů a usnesení z posledního zasedání dopravní 
komise. 
 
Na zasedání se dostavil člen komise Petr Piáček. 
 
 
3. Setkání se zástupcem Policie ČR 
Michal Ferbar, vrchní komisař odboru služby dopravní policie, seznámil členy komise 
s nízkorychlostním vážením. Pohovořil zejména o: 

- základní právní úpravě; 
- rozdílech mezi vysokorychlostním a nízkorychlostním vážením; 
- zajištění vážení; 
- podmínkách v průběhu vážení; 
- způsobu vážení vozidel; 
- vyhodnocení výsledků vážení; 
- náležitostech vydaného dokladu; 
- projednávání přestupků; 
- výměře pokut - § 43 zákona č. 13/1997 Sb.; 
- vybírání kaucí; 
- zabránění v jízdě, uvolnění vozidla; 
- přehledu vážních míst; 
- statistice – porovnání vážení za roky 2019, 2020 a 2021 (k 31. 8.); 
- realizaci kontrolního stanoviště na silnici II/602 – Luka nad Jihlavou. 

 
V následné diskusi byla řešena výstavba nových vážních míst (6 vytipovaných lokalit), povolení 
zvláštního užívání, vysokorychlostní vážení, atd. 
 
Následně byla pro členy komise připravena ukázka nízkorychlostního vážení. 
 
Z jednání komise se omluvil a odešel člen komise Zdeněk Navrátil.  
 
 
4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- realizace staveb – soutěží se průtah obcí Čejov (akce z IROP); 
- problematické stavby – Stáj – Zhoř, obchvat Jihlavy – část jih; 
- finanční zdroje – v letošním roce má KSÚSV k dispozici 354 mil. Kč na souvislé opravy 

a zastupitelstvu kraje bude předložen návrh na povýšení finančních prostředků na mosty 
o 67 mil. Kč; 

- podána žádost o příspěvek na SFDI na okružní křižovatku Velké Meziříčí – Oslavice; 
- sestavuje se návrh rozpočtu na příští rok. 

 
Následovala diskuse o výstavbě okružní křižovatky Rouchovany – Slavětice – Hrotovice – 
Dalešice.  
 
Z jednání komise se omluvil a odešel člen komise Jan Mokříš. 
 
 
5. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy 
Pavel Bartoš předložil následující informace z oblasti veřejné dopravy: 

- pokračuje příprava smluvního zajištění linkové dopravy po 12. 12. 2021; 
- je vypsáno výběrové řízení na platební bránu; 
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- byla zveřejněna zakázka „Sdělení o záměru uzavřít smlouvu o veřejných službách 
v přepravě cestujících ve veřejné drážní osobní dopravě v relaci Kamenice nad Lipou – 
Obrataň od roku 2025“ s termínem do 16. 11. 2021; 

- připravuje se přechod linkové dopravy na podobu VDV ve východní části okresu Třebíč 
od 12. 12. 2021; 

- podoba obsluhy Žďáru nad Sázavou v rámci nové koncepce ministerstva dopravy na 
rychlíkové lince R9 – koncepce bude vložena včetně úpravy drážní dopravy pod 
objednávkou Kraje Vysočina na uložiště dopravní komise. Je nutné posuzovat jako celek 
a ne samostatně.  

- je připravován Plán dopravní obslužnosti na období 2022-2026. 
 
Aleš Kratina předal Pavlu Bartošovi dokument informující o proběhlé kontrole stavu 
zastávkových jízdních řádů na jednotlivých označnících v okrese Třebíč.  
 
 
6. Diskuze, různé 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 14. 10. 2021 od 14:00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Václav Venhauer poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Václav Venhauer 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Ing. Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 13. 9. 2021. 


